- Hello Kurt.
- Hey, how are you?
- Great. This is Nickson, right as always. I'm calling regarding your request for a move. Is this the best part?
- Yes. Thank you for giving me a call.
- Great. You're welcome. You're looking to move on September 3, and you're moving within Hoboken, right?
- Correct.
- There will be three flights of stairs at pickup and destination to get to the apartment?
- No. So there are four flights of stairs at pickup and no stairs at destination. Is it ground floor or there will be elevators?
- There's an elevator.
- Okay. Any time restrictions for the elevator? Have you reserved it already?
- No time restrictions. No.
- Have you used our services before?
- I have not. Understood it. Can you please tell me about parking conditions for both locations?
- We are going to contact the Hoboken PD to get a day parking permit to block off.
- For both locations?
- Yeah, at both locations.
- And will it be within 100ft walking distance from the parking area to the door of the apartment for both locations?
- Yes.
- And the destination building that has elevated, does it require a COI. Certificate of insurance to block the elevators?
- Здравствуйте, Курт.
- Добрый день, слушаю вас.
- Отлично. Это Никсон. Я звоню по поводу вашего запроса на переезд. Вы можете говорить?
- Да. Спасибо, что позвонили мне.
- Отлично. Пожалуйста. Вы хотите переехать 3 сентября, и вы переезжаете в пределах Хобокена, верно?
- Верно.
- Чтобы добраться до квартиры, нужно будет преодолеть три лестничных пролета в пункте загрузки и в пункте доставки?
- Нет. То есть четыре лестничных пролета при погрузке и никаких лестниц в месте доставки.
- Это первый этаж или будет лифт?
- Лифт есть.
- Хорошо. Есть ли ограничения по времени пользования лифтом? Вы его уже забронировали?
- Нет, нету никаких ограничений по времени.
- Вы уже пользовались нашими услугами?
- Нет.
- Понятно. Не могли бы вы рассказать мне об условиях парковки в обоих местах?
- Мы собираемся связаться с полицией Хобокена, чтобы получить разрешение на дневную парковку.

- Для обоих мест?
- Да, в обоих местах.
- И будет ли расстояние в 100 футов от парковки до двери квартиры в обоих местах?
- Да.
- А для здания назначения, в котором есть лифт, требуется ли страховой сертификат для блокировки лифтов?